
 

 

Foreldrerådets arbeidsutval 
REFERAT FRA ORDINÆRT MØTE 20.09.2023 

 

Deltakarar på møte 
Oddvard Jokobsen (7A), Ane M. Rong (6A), Georgiana Andreea Senneseth (SFO), Pavlina Kvamme 

(2A/4A), Kjell-Are Torkildsen (6B), Hege Algrøy (3A), Stine Marie K. Østrem (5B), Linn Stokke (5B), 

Kastidi Gaustad (2B), Ragnhild Palmesen Nese (3B), Gwenwhyvar Rachael Ellis (1AB), Kjersti Dagestad 

(5A) 

 

Aktuelle saker 

1. Søknad om godkjenning fra miljøretta helsevern 
Miljøretta helsevern hadde tilsyn på Ågotnes Skule 28.08.23, i forbindelse med  søknad av 

Ågotnes skule som godkjent skule. 

Følgende mangler må svares ut: 

• Kva tiltak skuleeigar gjer for å sjå til at skulen har internkontroll som sikrar at krava i forskrifta 

vert etterlevd. internkontroll og kvalitetssystem 

• Rektor må få tilgang til rapportar etter leikeplasskontrollar, slik at rektor kan sjå at det ikkje er 

noko gale med apparata.  

• Kva vil skuleeigar gjere for å sikre og dokumentere at radonnivåa er så låge som praktisk 

mogleg.  

• Vise til risikokartlegging og risikovurdering av vassforsyninga til dusjane ved skulen, samt 

rutinar for førebygging av legionella. 

Tiltak: FAU leder tar med følgjande spørsmål i SU: 

• Er det eit regelverk som skulen må førehalde seg til jmf. kvalitetsystem og internkontroll? 

• Uteområde; er det utarbeida ei tidslinje for gjennomføring med delmål og datoar. Har rektor 

oversikt over når kontroller av leikeapparat vert utført? 

• Legionella; i og med at svømmehall er offentleg i bruk vert det forventa at eit måleprogram 

og beskriving av akseptable verdiar. Kva er aksjonen ved overskridingar? 

• Radon; er kantinen i bruk når verdiane er over tiltaksgrensa? Kva tyder dette for skolen? Vil 

den bli stengt? 

• Kven er skuleeigar og kva er planen for å lukke avvik? 

 

2. Innspel til saker FAU kan arbeide videre med 
 

1. Inndeling av leikeområde 

Kvifor er leikeområda inndelt etter klassetrinn. Kvifor kan ikkja alle dele heile uteområde? 

 



 

Tiltak: FAU leder tar spørsmåla vidare til Rektor. 

 
2. Tilsettressursar per elev.  

Kva er dekninga av tilsette per elev? Korleis er dekninga i forhold til elever med spesielle 

behov, og har man ekstra ressursar til desse på SFO? 

 

Stortinget vedtok i 2019 at lærarnormen er 15 elever per lærer på 1.-4. trinn og 20 elever per 

lærer på 5.-10.trinn. 

Tiltak: Be rektor om dokumentasjon på lærartettleik. 

 

3. Database på SFO 

Helsedirketoratet anbefaler mindre bruk av passiv skjermtid. Kva nyttast databasen till? Aktiv 

speling/læring eller passiv aktivitet? Ønsker meir kreativ lek i SFO 

  

4. Prøveprosjekt leksefri 

Kan Ågotnes skule ha et prøveprosjekt der man gjer skulen leksefri. Kan bruke nasjonale 

prøver som mål. 

Tiltak: FAU leder tar med spørsmål inn i SU 

 

5. Stoler til 17.mai  

Behov for nye stoler. Må kartlegge kor mange ein har behov for, pris og budsjett. 

Tiltak: Nestleiar tar saken opp med 17.mai leder 

  

6. Moglegheit for gratisaktiviteter i Bergen kommune. Eks. akvariet og VilVite 
Er tatt opp i SU tidlegare. 
Tiltak: FAU leder purrar på neste SU møte på svar. 

 

7. 17.mai komite 2024 

Klassekontakter i 1,2 og 3 må ordne 2 17 kontakter fra hver klasse.  

Tiltak: Ane avklarer behov med fjorårets 17.mai leder Kristine Trones, og legger informasjon 

ut på FAU sine sider på facebook. FAU medlemmer fra 1, 2, 3 klasse formidler dette videre i 

sine respektive klasser, og må sikre deltakere. 

 

8. Matpause.  

Hvorfor er matpause en del av en time og ikke en pause 

Tiltak: Tas opp i SU 

 

3. Eventuelt 
 

1. Byttedag 

• Ønsker å gjennomføre dette i høst. 

• Behov for frivillige til å ta imot, henge opp «selge» 

• Få utdelt 1 bong per plagg en deler inn 

• Må ha max grense for antall innleverte plagg. 



 

Tiltak: Prøver å koordinere dette i sosialkomiteen 

 

2. Felles julegave til lærerene til jul 

Ønsker å gjennomføre felles julegave til lærerene til jul. Var vellykket i fjor.  

Enstemmig at dette gjennomføres. 

 

 


